
Hei alle Steigværinger generelt og folk i Leinesfjord spesielt 

 

Dette skriv handler om nyttårsaften i Leinesfjord. Pga. covid-restriksjoner og andre sykdommer i 

samfunnet så vet vi ikke pr i dag om nyttårsaften kan feires omtrent som vanlig. Men det vi vet er at 

rakettoppskyting på nyttårsaften ikke reguleres av covid-restriksjonene og må forventes at skjer som 

normalt. 

 

MEN, 

Vi har en vesentlig aldrende befolkning på Steigentunet hvor mange av de har en demenslidelse. De 

aller fleste av våre beboere og pasienter er så gamle at de har opplevd 2.verdenskrig. 

Demens som sykdom innebærer at realitetsforankringen er vesentlig svekket noe som innebærer at 

høye smell og mye lys kan assosieres med bombingen de ble utsatt for, for 80 år siden. 

I fjor var mange beboere svært redde på nyttårsaften. I år er det enda flere med demens som bor på 

Steigentunet. Dette MÅ hensyntas 

Jeg ber derfor innstendigst om at rakettoppskyting ikke skjer i nærheten av Steigentunet. Jeg ber alle 

som bor rundt Steigentunet om å flytte sin oppskyting av raketter til nærmere sentrum av 

Leinesfjord. 

Dette brev kan ikke sees på som et pålegg, da jeg ikke innehar denne myndighet, men det er en 

human oppfordring om det å vise hensyn for våre eldre. 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

Jørgen Lundsveen 

Kommunalleder helse og omsorg 


